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ais acords de les dues assemblees, i, per tant, no 
havent variat les bases de negociado, crec inútil 
que ens reunim, ja que difícilment arribaríem a 
una coincidencia. Millor és que cada u faci el seu 
projecte i la Generalitat resolgui.— La nostra po- 
sició és molt clara i lógica; si no se’ns demostra 
que rinterés de Catalunya o de la Classe exigeix 
la pérdua de la nostra personalitat i Facceptació 
d’una centralització que ens desplau, hem de 
mantenir lacord i fer-lo prevaler pcls mitjans 
que estiguin a nostre abast, bo i declinant la res- 
ponsabilitat de les derivacions que aquest afer 
pugui teñir.— Us prego de trametre la meva aten
ta salutació ais companys i dacceptar els afec
tuosos compliments de vostre S. S. i amic.— Jo- 
sep M. Riera.”

Com veuen, diu el Sr. President, Tarragona 
accepta íntegrainent el Decret de la Generalitat 
i ofereix alguna suggeréncia que indica una col- 
laboració condicionada. Girona continua susten- 
tant el mateix criteri mantingut en la reunió ce
lebrada el dia 8 del corrent mes.

Seguidament fa un resum deis trámits portats 
a terme per a la realització de l’avantprojecte, 
que es va llegir. Remarca la valuosa collaboradó 
d’alguns companys, especialment deis Drs. Belli
do, Trenchs i Grífols. Declara també, que han 
trobat en el Cap del Sindicat, Sr. Mas, un ele- 
ment valuosíssim per a portar a la práctica aques
ta ponencia. La seva collaboració, diu ha estat 
la d’un home intelligent, molt ben pi*eparat i 
molt coneixedor de la ponencia elaborada peí Sin-

dicat, sobre organització professional. També ha 
estat de gran utilitat el projecte del Dr. Calicò 
i unes notes trameses pel Dr. Fontbona.

Creu convenient que es doni lectura a tot Ya- 
vantprojecte perquè els Srs. directius puguin for- 
mar-se’n concepte per tal d’obrir debat sobre la 
totalitat. A ixi s ’acorda.

Seguidament es dona lectura al dit projecte.
Oberta discussió, es manté un ampli debat en 

el qual intervenen els Drs. Marimon, Vives, Be- 
llido, Trenchs, Torres i Carreras, Taxonera, 
Agusti i la Presidència, i, després d’una llarga 
discussió, s’acorda, acceptant una suggerència elei 
Dr. Vives, posar en coneixement dels Srs. col- 
legiats, per mitjà de la premsa, de l’acord de la 
Junta de Govern d’obrir una informació pùblica 
entre tots els companys collegiats i pregar-los-hi 
que el Collegi veuria amb satisfaccio laportació 
de tota mena d’iniciatives a aquest assumpte de 
capitai importància pel Collegi, per la qual cosa, 
estarà a la seva disposició, un exemplar del pro
jecte, per a poder-lo consultar, en la Secretaria, 
durant un periode de 7 dies.

Es passa a la lectura de l ’articulat, aprovant- 
se fins l’article 20 amb algunes lleugeres addi- 
cions i modificacions, proposades pels senyors 
directius.

S ’acorda continuar lestudi d’aquest projecte el 
proper dijous, dia 22, en sessió extraordinària 
convocada a l’efecte.

I s’aixeca la sessió a l’una hora trenta minuts 
del dia segiient de comengada.


